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GENT

Schoenenzaak Paris Londres 
opent filiaal in Veldstraat
De bekende  schoenenketen Paris Londres komt naar

Gent. Het Brugse familiebedrijf bestaat al meer dan hon
derd jaar en heeft vestigingen in onder meer Brugge, Has
selt,  Herentals,  Koksijde,  Leuven,  Maldegem,  Mechelen,
NieuwpoortBad,  Oostende  en  Oostkamp.  Gent  was  tot
nog toe een blinde vlek. ‘Het heeft jaren geduurd om het
ideale pand te vinden. We hebben dat nu gevonden in de
Veldstraat 46 (tussen De Boeksteeg en de Nodenaysteeg, in
het pand waar tot enige tijd geleden Bershka zat, red.).’ (jcd)

GENT

Zware boete voor bestuurder 
met passagier in koffer
Bestuurder Y.U., die zich vorig jaar op de Heuvelpoort

in Gent in het vizier van een politiepatrouille reed, moest
zich  gisteren  verantwoorden  voor  de  politierechter.
De man vertrok op 9 maart 2015 met gierende banden aan
de verkeerslichten en raasde door het verkeer. Toen de
politie hem aan de kant kon zetten, bleek dat de bestuur
der 1,8 promille alcohol in het bloed had. Bovendien zat
er ook een passagier in de koffer en was zijn wagen niet
ingeschreven. De man kreeg een boete van 870 euro.  (cma)

GENT

Studentenpopulatie 
is niet divers genoeg
De studentenpopulatie van de UGent is niet divers ge

noeg en het bestuur is niet vrouwelijk genoeg. De lesgevers
zijn te Gents. Dat zegt rector Anne De Paepe. Aan de voor
avond van de tweehonderdste verjaardag van de UGent in
2017 lanceert De Paepe een nieuwe toekomstvisie voor de
unief, getiteld Durf Denken. Durf Dromen. De Paepe stelt
ook vast dat er te weinig allochtone studenten zijn, te wei
nig vrouwelijke bestuurders en te veel proffen van in eigen
huis. (bst)

GENT | Wim Defoort geeft alvast
het goede voorbeeld. Hij zat in 1986
in zijn eerste jaar Germaanse toen
hij besloot om samen met zijn me
destudenten de boel op stelten  te
zetten om te protesteren tegen het
verhoogde  inschrijvingsgeld.  Al
ruim dertig jaar bewaart hij een uit
het  rectoraat  ontvreemde,  glazen
asbak als blinkende trofee uit die
tijd. 
‘We  waren  een  zootje  ongeregeld
dat zich benadeeld voelde door de
beslissing  om  van  tiendui
zend  frank  inschrijvingsgeld naar
dertienduizend te gaan. We verza
melden in auditorium E op de Blan
dijnberg  en  maakten  wilde  plan
nen.  Nu  eens  gingen  we  belletje
trek doen bij Wilfried Martens, dan
weer begonnen we een eigen krant
je dat Dolle konijnen heette, en nog
een andere keer gooiden we eieren
naar  politieke  affiches  van  Dani
el Coens, die toen minister van On
derwijs  was.  Er  kwam  alsmaar
meer  volk  naar  onze  bijeenkom
sten.  Met  medewerking  van  een

UGentpersoneelslid dat aan onze
kant stond, zijn we ook binnenge
raakt in de zaal van de Raad van Be
stuur in het rectoraat. We keken on
ze  ogen  uit:  een  vergaderruimte
met een hoogpolig tapijt, vol sterke
drank en rookdampen. We konden
het niet laten om van alles eens te
proeven (lacht). Toen we moesten

vertrekken,  hebben  we  in  onze
haast en uit vrees dat het tapijt in
vlammen op  zou gaan,  een  asbak
vol  smeulende  peuken  meegeno
men. Die asbak werd het symbool
voor onze rebellie. Een object dat
we de rest van onze studententijd
vereerden als een heiligenicoon. Ik
wist meteen dat het niet op de ten

toonstelling mocht ontbreken.’ 
Uiteindelijk haalden de protestac
ties van Defoort niets uit. Het  in
schrijvingsgeld  werd  toch  ver
hoogd.  Maar  een  verloren  strijd
was het niet. ‘Ik zie dat ene semes
ter nog steeds als een goede  leer
school in sociale agitatie’, zegt hij.
‘Ik ben niet iemand die nostalgisch
terugkijkt: mijn studententijd was
niet de beste van mijn leven, maar
aan 1986 denk ik toch nog steeds
met de glimlach terug.'

Iedereen die ooit als medewerker,
als student, als kotbazin, als wijk
agent  of  als  frituuruitbater  met
UGent en haar studentenpopulatie
in  aanraking  is  gekomen,  wordt
warm opgeroepen om daar, net als
Wim  Defoort,  de  relikwieën  van
binnen te brengen. Nu zondag or
ganiseert  STAM  een  eerste  verza
meldag.  De  museumvoorwerpen
kunnen elke mogelijke vorm heb
ben. (dmd)

TWEEHONDERD OBJECTEN GEZOCHT VOOR TWEEHONDERD JAAR UGENT

STAM en UGent op zoek naar 
studentenleven van weleer
In 2017 bestaat UGent 
tweehonderd jaar. Voor de 
bijhorende tentoonstelling 
(oktober 2017) gaan het STAM
en de UGent op zoek naar 
tweehonderd voorwerpen die 
iets vertellen over het Gentse 
studentenleven van weleer.

Wim  Defoort  toont  zijn  kristallen  asbak.  ©  fvv

LOKEREN

Aangepast mobiliteitsplan borduurt verder op N47

Weldra begint de herinrichting
van de N47 tussen het op en afrit
tencomplex  E17,  dat  tegelijk  ook
vernieuwd wordt, en de Dijkstraat
in Lokeren. Het stadsbestuur kijkt
ook  al  verder  vooruit  en  wil  de
stadsring aanpakken.
Een en ander staat  in het nieuwe
mobiliteitsplan  dat  op  tafel  ligt.
‘Laat ons eerst en vooral zeggen dat
dit nog geen definitief plan, maar
wel een visie op de toekomst is’, zegt
schepen van Openbare Werken en
Mobiliteit Sabine Van Rysselberg
he (Open VLD). ‘Wanneer volgend
jaar het op en afrittencomplex E17
heringericht zal zijn en ook de N47
tot de Dijkstraat heraangelegd en
verkeersveiliger  wordt,  willen  we
ook de rest van de ring aanpakken.
We  moeten  verzekeren  dat  meer
automobilisten  de  stadsring  ne
men en dus minder het centrum ge

bruiken om de stad te doorkruisen.’
Om  een  en  ander  te  realiseren,
wordt onder meer gedacht aan een
lichtengeregeld  kruispunt  aan  de
Heilig Hartlaan. ‘Die weg willen we
gebruiken  als  invalsweg  naar  het
centrum  in  plaats  van  het  traject
langs de Hovenierstraat en Kazer
nestraat, zoals nu het geval is. Ook
de  oversteekplaats  van  de  Loker
houtstraat naar de Molenstraat zou
met  lichten  uitgerust  worden.
Daardoor kunnen we ook de onvei
lige oversteekplaats voor fietsers en
voetgangers  aan  de  watertoren
doen verdwijnen,’ zegt mobiliteits
ambtenaar  Jeroen  Rottiers.  Ook
het kruispunt aan de Martelaren
laan zou hertekend worden en ver
bonden  worden  met  de  Bakkers
traat. De huidige onveilige verbin
ding van de N47 met de Rivierstraat
verdwijnt dan.

‘Intussen hebben enkele voorlopige
ingrepen al een definitief karakter
gekregen. De andere werken zullen
pas in de volgende bestuursperiode
aan  bod  komen’,  zegt  Van  Ryssel
berghe. (ies)

‘Dit  is  een 
langetermijnvisie. 
Uitvoering  zal  pas
voor  de  volgende 
bestuursperiode 
zijn’

SABINE 
VAN RYSSELBERGHE
Schepen  van  Openbare  Werken

GENT

Voortaan elke 
twee weken 
opruimactie 
met 
vluchtelingen 

De vluchtelingen van de Gentse
opvangboot Reno willen elke 
twee weken een opruimactie 
houden in de Muide. Voetbal en
koken staan ook op de agenda.

De vluchtelingen die worden
opgevangen op het ponton Reno 
in de haven lijken zich niet te 
moeten vervelen. De organisatie 
van de Reno heeft allerlei activi
teiten gepland: van een voetbal
toernooitje en tekenlessen met 
het SMAK tot fietslessen, cinema
bezoeken en het bereiden van 
hapjes. Een groep vluchtelingen is 
ook aan het trainen voor de 
Stadsloop De Gentenaar.
Een zinnige manier vinden om de 
dag door te brengen, is een uitda
ging voor een deel van de nieuw
komers. Ze moeten wachten tot 
hun asielaanvraag behandeld is, 
soms wel vijf maanden. Ook inte
gratie en Nederlands leren, is een 
grote uitdaging. 
‘Bovendien wil de organisatie van 
de Reno de betrokkenheid in de 
buurt verbeteren’, zegt OCMW
voorzitter Rudy Coddens (SP.A). 
Elke twee weken zou er daarom 
een opruimactie worden gehou
den met de hulp van vluchtelin
gen. 
Vorige week haalden dertig vluch
telingen samen met Ivago zwerf
afval op in de Muide. (bst)

‘De  kristallen  asbak
hebben  we  heel 
onze  studententijd
vereerd  als  een 
heiligenicoon’

WIM DEFOORT
STAM


